

# 西那瓦国际大学

## 信息资源管理学院入学申请表

### School of Information Resource Management

**Program of Study: 申请学历层次:**

专升本: 信息管理与信息系统专业 管理学学士

Bachelor of Management in Information Management and Information System

本科: 信息管理与信息系统专业 管理学学士

Bachelor of Management in Information Management and Information System

硕士: 信息资源管理专业 管理学硕士

Master of Management in Information Resource Management

照片

(Photo)

个人信息 Personal Information		
姓氏 Surname/Family Name		名字 First/Given Name
出生日期 Date of Birth	性别 Gender	国籍 Nationality
护照号码 Passport Number		长期居住国家 Country of Permanent Residence
地址 Address		
居住地址 Permanent Home Address		联系地址 Contact Address
邮编 Postcode		电话号 Tel
微信号 WeChat		邮箱 Email

### 教育背景及学历 Education and Qualifications

院校名称 Name of institution	时间 Dates	获得的学历学位/ 获奖情况 Qualification/award	专业 Major

### 中文语言能力 Chinese Language Competence

中文是否是你的第一语言?  
Is Chinese your first language?

是 Yes / 否 No

你的第一学历是否是中文授课?  
Is/was Chinese the language of instruction of your first degree?

是 Yes / 否 No

如果中文不是你的第一语言，请列出所获得的正式汉语语言水平证书。  
If Chinese is not your first language, then please list any formal Chinese language qualifications with results obtained and the dates you took the test or will be taking the test?

汉语语言水平证书 Chinese Qualification	成绩/等级 Result/Grade	获得时间 Date

**第二语言能力 Second Language Competence**

你的第二语言是什么?  
What is your second language?

语言等级 Language Qualification	成绩/等级 Result/Grade	获得时间 Date

**其他技能 Special Skills**

运动 Sports	艺术 Art	音乐 Music	其他 Others

**工作经历 Employment Details/Other Experience**

工作单位 Employer	职位 Title and Duties of Post	日期 Dates (from/to)

项目介绍人或单位  
Who recommend you or where do you see our program?

姓名 Name	机构 Institution

**紧急联系人及联络方式**  
**Emergency contact person and contact information**

紧急联系人 Emergency Contact Person	关系 Relationship	联系方式 Contact Information

**特殊需求**  
**Special Needs or Support**

1. 是否有慢性疾病史?  
Do you have a history of chronic medical conditions?
2. 是否有过敏的食物? Allergies-food?
3. 是否有过敏的药物? Allergies-drugs?

**其它相关信息**  
**Other Information**

--

**申请人保证/I hereby affirm that**

1. 我已阅读所有本材料中所有说明，并保证申请表中所填内容和提供的材料真实无误；  
I do certify that I have read all the instructions and that the information I have provided on this application form and on any additional material related to the admission process is true and complete;
2. 在泰国期间遵守法律、法规，不从事任何危害泰国社会秩序的、与本人学习身份不相符合的活动；  
During my stay in Thailand, I shall abide by the laws and decrees of the Thai government, and will not participate in any activities which are deemed to be adverse to the social order in Thailand and are inappropriate to the capacity as a student;
3. 保证赴泰国后到西那瓦大学报到注册，不得无故要求变更学校和所学专业；  
After arrival in Thailand, I shall register at School of Information Resource Management, Shinawatra University and will not make any unreasonable request to change school or major;
4. 在学期间，遵守学校的校纪、校规，全力投入学习和研究工作，尊重学校的教学安排；  
During my study in Thailand, I shall abide the rules and regulations of Shinawatra University, devote myself to study and researches, and follow the school's academic arrangements;
5. 如违反上述保证将接受泰国法律、法规或校纪、校规的惩处。  
Any violations against the statements above, I will be judged and punished by Thai laws, regulations or school disciplines and rules. I will not lodge any appeal against the decisions of the relevant authority.
6. 如因个人原因，导致毕业前无法提供前置学历证书（文件）者，学校有权拒绝该学生的毕业申请，并不予以颁发毕业相关的学位、学历等证书（文件）。  
In the event that an individual is unable to provide pre-graduation academic certificates (documents) due to personal reasons, the school reserves the right to decline the student's graduation application, thereby withholding the issuance of graduation-related degrees, diplomas, and certificates.

注：根据中国教育部留学服务中心国（境）外学历学位认证规定，需学历认证者在读书期间，境外逗留累计时间不得低于学制一半的时长。

申请人签字/ Signature of the applicant: \_\_\_\_\_ 日期/ Date: \_\_\_\_\_.

(无此签名，申请无效/ The application is invalid without the applicant's signature.)

招生办公室签字 Signature of Admissions Office	校长签字 Signature of President

泰国西那瓦大学

Shinawatra University

School of Information Resource Management

联系人及方式： 宋晋名 +66(0)988662777

songjinming777@gmail.com

网 址： www.shinawatra.cn

地 址： Shinawatra University, 99 Bang Toei, Sam Khok District, Pathum Thani  
12160 Thailand.